
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 5. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 375
Hvor stor VE-kapacitet, der er blevet vedtaget, skal udbygges de næste 10 år
i henholdsvis Nordtyskland og Danmark, og hvilken påvirkning vurderes det at
have for specielreguleringens størrelse i fremtiden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Joel (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Joel@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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